
MAIU1::HOl.M Protokoll fört vid möte med styrelsen i 
Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

Inför Arsstämman 
8/2 2024 KL.17.00 

Sture Jonsson SJ Närv Annika Särnmark AS Närv 

Joachim Ling JL Närv Berit Pettersson BP - 

Lage Bard LB Närv Anders Hermansson Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Anders Bard. Närv 

Lars Magnusson Närv Berit Skärfve Gullbrand BSG Närv 

Jirka Berlund Fors deltar 
informellt 

1. Sture Jonsson öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Ärenden; Sture J informerade om Sv. Kyrkans plan att lämna kyrkan. Formellt 
är då kommunen fastighetsägare, Kulturarvet tar över hela kyrkans lokaler. 
Detta skall ske under året, kulturavet anser att alla inventarier skall stanna kvar 
i lokalerna. 

4. Ärenden; Förslag Jutan kommer att repareras av David Kristoffersson, 
kostnaden tas av Kulturarvet. Bidrag till projektet kan eventuellt sökas hos 
kommunen. Styrelsen godkände förslaget. 

5. Ärenden: Nya skyltar Kanalritningar görs på Onsign, Lage Bard ansvarar. 
Stativet till skyltar i Hillerstorps hamn är trasiga. KGS ansvara för att nya i 
metall tillverkas, av Wahls Svets. Hillerstorps Samhällsförening utför 
kanalrensning mot Flaten. Kulturarvet bidrar med 15 000 kr. Styrelsen 
godkände projekten. 

Nästa möte: Beslutas efter stämman Mötet avslutades av Sture Jonsson 

Sekreterare K -G Sandström 
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